

Title (en)

DEVICE OF RACKETS.

Title (de)

ANORDNUNG FÜR SCHLÄGER.

Title (fr)

DISPOSITIF UTILISE AVEC DES RAQUETTES.

Publication

EP 0374177 A1 19900627 (EN)

Application

EP 88907868 A 19880829

Priority

SE 8703389 A 19870831

Abstract (en)

[origin: WO8901809A1] Device of rackets having a frame (8) comprising a large number of each other crossing strings (5, 6) which are fitted under tension in order to form a surface of impact. A means in a form of longish units (1, 4) made of an elastic extensible material is arranged to extend along certain strings (5, 6) in order to create a frame in the outer region of said surface of impact. The means is wound around those strings (5/6) which cross that string (6/5) along which it extends and the means is arranged to be secured at its end parts of its extension along the string or strings in question.

Abstract (fr)

Le dispositif est destiné à être utilisé avec des raquettes comportant un cadre (8) qui comprend un grand nombre de cordes entrecroisées (5, 6), qui sont placées sous tension de façon à former une surface d'impact. Un organe, ayant la forme d'unités allongées (1, 4) en matériau plastique extensible est conçu de façon à s'étendre le long de certaines cordes (5, 6), créant ainsi un cadre dans la région extérieure de la surface d'impact. Cet organe est enroulé autour des cordes (5, 6) qui croisent la corde (6, 5) le long de laquelle il s'étend et il est conçu pour être fixé à ses parties terminales d'extension le long de la corde ou des cordes en question.

IPC 1-7

A63B 51/00

IPC 8 full level

A63B 51/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 51/10 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8901809A1

Cited by

WO2024046993A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8901809 A1 19890309; EP 0374177 A1 19900627; SE 461193 B 19900122; SE 8703389 D0 19870831; SE 8703389 L 19890301

DOCDB simple family (application)

SE 8800438 W 19880829; EP 88907868 A 19880829; SE 8703389 A 19870831